

Themelios Education: College Consulting Comprehensive Package 泰美利奥教育: 大学申请咨询综合计划

Initial Consultation: Meets with the student and their family to understand their academic background, interests, goals, and preferences.

初始咨询: 与学生及其家庭会面, 了解他们的学术背景、兴趣、目标和偏好。

Assessment and Planning 评估与规划:

Academic Evaluation: Review of transcripts, test scores, and academic performance to suggest improvements, course selection, and strategies for boosting academic competitiveness.

学术评估: 审查成绩单、考试成绩和学术表现, 提出改进意见、课程选择和提升学术竞争力的策略。

Extracurricular Analysis: Assessment of the student's extracurricular activities, interests, and talents to identify areas for growth and development.

课外活动分析: 评估学生的课外活动、兴趣和才能, 确定成长和发展的领域。

Academic Exploration Test: Guide the student in identifying academic fields that align with his/her personal interests and inherent strengths. By assessing the student's preferences and aptitudes, it provides insights into which areas of study the student is likely to excel in and enjoy, fostering a more targeted and fulfilling academic journey.

学术探索测试: 此测试旨在帮助学生识别与其个人兴趣和内在优势相符的学术领域。通过评估学生的偏好和能力, 提供学生可能擅长并享受的学科领域的见解, 促进更有针对性的学术旅程。

Career Exploration Assessment: Leverage John Holland's theory of Occupational Personality Types to help the student explore suitable career paths that match his/her personality traits. It offers a detailed analysis of the student's compatibility with various job types, providing a foundation for him/her to discover and pursue careers that not only fulfill but also inspire.

职业探索评估: 此评估利用约翰·霍兰的职业人格类型理论帮助学生探索与其个性特征相匹配的合适职业道路。提供学生与各种职业类型兼容性的详细分析, 帮助学生发现和向相匹配的职业领域建立基础。

College List Development 大学名单:

Strategic College Selection: We meticulously develop a curated and diverse list of colleges that align with the student's academic interests, personal preferences, and career aspirations, ensuring a strong match with the unique profiles and priorities of each institution. This approach maximizes the student's opportunities for admission by targeting schools where they are most likely to thrive.

战略性大学选择:我们精心策划一份既多样化又精选的大学名单,确保与学生的学术兴趣、个人偏好和职业抱负相匹配,同时兼顾每所学校的独特概况和优先考虑因素。此方法通过定位学生最有可茁壮成长的学校,亦帮助最大化其录取机会。

Application Strategy 申请策略:

Application Timeline: Development of a timeline with deadlines for standardized tests, essays, applications, and other components.

申请时间表:制定包含标准化考试、论文、申请和其他组成部分的截止日期的时间表。

Application Strategy: Guidance on whether to apply through Early Decision, Early Action, or Regular Decision, and advice on application strategy for each college.

申请策略:指导是否通过早期决定、早期行动或常规决定申请,并就每所学院的申请策略提供建议。

Essay Assistance 论文协助:

Personal Statement: Assistance in crafting a compelling personal statement that reflects the student's unique voice, experiences, and aspirations.

个人陈述:协助撰写反映学生的独特、经历和抱负的个人陈述。

Supplemental Essays: Help with writing supplemental essays required by each college, tailored to showcase the student's fit with the institution.

补充论文:协助撰写每所学院要求的补充论文,量身定制以展示学生与该学院的契合度。

Resume Building 简历建设: Guidance in creating a comprehensive and well-organized resume that highlights achievements, extracurricular activities, awards, and leadership roles.

指导创建全面且组织良好的简历,突出成就、课外活动、奖项和领导角色。

Letters of Recommendation 推荐信: Advice on selecting appropriate recommenders and guidance on how to request strong letters of recommendation.

就选择合适的推荐人提供建议,并指导如何请求强有力的推荐信。

Interview Preparation 面试准备: Mock interviews and coaching to help the students confidently present themselves during college interviews.

通过模拟面试和辅导帮助学生在大学面试中自信地表现自己。

Financial Aid and Scholarship 财务援助和奖学金:

Financial Aid Guidance: Overview of financial aid options, including FAFSA, CSS Profile, and scholarship opportunities.

财务援助指导:概述财务援助选项,包括FAFSA、CSS档案和奖学金机会。

Merit Scholarships: Assistance in identifying and applying for merit-based scholarships offered by colleges.

优秀奖学金:协助识别并申请学院提供的基于成绩的奖学金。

Application Review 申请:

Application Review: Thorough review of application materials to ensure accuracy, clarity, and consistency.

申请审查:彻底审查申请材料,确保准确、清晰和一致。

Feedback and Editing: Detailed feedback on essays, helping the student refine their writing and storytelling.

反馈和编辑:对论文提供详细反馈,帮助学生改进其写作和叙事。

Waitlist and Deferral Guidance: Advice on how to navigate waitlist and deferral situations, including strategies for sending updates to colleges.

候补和延期指导:提供如何处理候补和延期情况的建议,包括向学院发送更新的策略。

Decision Making 决策制定:

Comparative Analysis: Assistance in evaluating offers of admission, financial aid packages, and other factors to make an informed decision.

比较分析:协助评估录取通知书、财务援助方案和其他因素,做出明智的决定。

Final Decision Support: Guidance in making the final enrollment decision.

最终决定支持:在做出最终入学决定时提供指导。

Ongoing Support until June of 2025 持续的支持服务直到 2025 年 6 月:

Communication: Regular communication with the student and family throughout the admissions process.

沟通:在整个过程中与学生及家庭保持定期沟通。

Updates: Keeping the student informed about changes in admissions requirements, deadlines, and trends.

更新:通知学生关于录取要求、截止日期和趋势的变化。

Contact for more information:

Phone/Whatsapp: 872-216-1868

Email: info@themelios.us

WeChat: themelios_us

联系:

电话/Whatsapp: 872-216-1868

电子邮件: info@themelios.us

微信: themelios_us